
  14 september 2014 

       Referat fra Afd 31 s budget møde på Nørherredhus 

  Den 4. september kl. 16.30. 

1. Ordstyrer blev undertegnet. 

 

2. Under punktet talte vi om løst og fast, der var mødt 2 beboer, så vi hyggede os. Men der 

var nogle forskellige ting de ikke kunne forstå. Det var for eksempel deres varme. Der var 

en køkkenlåge der hang, og en altandør der ikke var gjort færdig. Men jeg lovede at gå på 

kontoret og snakke med Inspektøren. Ligeledes ville de gerne at vi ville gå til kontoret og 

fortælle om de dyre varme priser. 

 

3. Der fortsætter vi med det vi gør i dag. Beboerne ringer hvis der er noget, og det bliver sat i 

værk i den række følge det kommer. Beboerne er rigtig glade for deres gæsteværelser, og 

de bliver jævnlig brugt. 

 

4. Jan Mortensen kom og fremlagde budgettet. Den blev godkendt. 

 

5. Til Stofa blev det et nej og et ja. Derfor vil beboerne i afd. 31 blive inviteret til et Stofa 

sammen med afd 19 senere. Så alle hører hvad det handler om, og hvad det kst. 

 

6. Ingen forslag. 

 

7. Ingen beboer var interesseret, de var godt tilfreds, med det de havde. 

 

8. Det samme her som punkt 7. 

 

9. Dette gentager sig her. 

 

10.  Der var intet under dette punkt, da vi tidligere havde talt løst og fast. Vi gik herefter til 

salen, hvor der ventede en dejlig middag 

 

Referent Grete Jakobsen 

 


